
Göteborgs Bridgeförbund 
 
 
 
Protokoll styrelsemöte 2, 28 september 2006 hos Lillemor Hagberg 
 
 
 
 
Närvarande: Jan Hugosson, Peter Modh, Bo Appelqvist, Ella Olsson, Göran Johansson, Eva 
Gunnarsson, Andreas Winge och Lillemor Hagberg 
 
 

1. Ordföranden förklarar mötet öppnat. 
 

2. Dagordningen fastställs 
 

3. Föregående mötesprotokoll fastställs. 
 

4. Ekonomisk rapport 
Medlemsavgifterna för spelåret har nu börjat komma in. Likviditeten är god. Revisor 
Mabel Leman har erbjudit sig att tillsammans med Ella O hjälpa till att lägga om 
GBF:s bokföring för en enklare hantering.                                                            
Jan Hugosson informerar om möjligheterna till kommunala bidrag för 
pensionärsföreningar.. 

• Lokalbidrag 
Lokalbidragen kan antingen sökas av varje enskild klubb eller också 
kan man göra en gemensam ansökan för klubbarna som spelar på 
Bridgens Hus. Vid en gemensam ansökan är möjligheterna stora att 
få ett större bidrag än det som idag gäller. Medel skulle kunna 
avsättas för fondering med tanke på inventariernas reparationer, 
återinköp m.m. Styrelsen beslutar att arbeta på en gemensam 
ansökan. Jan Hugosson sammanställer ett underlag som teoretiskt 
bygger på att de enskilda klubbarna gör ansökan. 

• Aktivitetsbidrag 
Aktivitetsbidrag kan sökas av de enskilda klubbarna. Bidraget är på 
5.25kr/person/tillfälle, dock max 200 kr/tillfälle.  

• Utbildningsbidrag 
Möjlighet finnes att få bidrag för utbildningsaktiviteter, max  
200 kr/person/dag vid externatkurser. 
400 kr per person/dag vid internatkurser. 

 
5. Inkomna skrivelser 

Inga skrivelser har inkommit. Peter Modh ser till att e-mailadresserna för GBF 
uppdateras. 

. 
6. Nytt från FSB 

FSB anordnar utbildningshelg på Bosön i november. Ingen intressent från 
Göteborgsdistriktet har anmält sig. Till distriktsträffen den 20/21 oktober utses 
Andreas Winge, Bo Appelqvist och Peter Modh. Diskussion om tävlingsledare i 



Göteborgsdistriktet. Det saknas tävlingsledare både på klubbnivå och på 
silvertävlingsnivå. Tas upp till diskussion på nästa styrelsemöte. 

 
 

7. Bridgens Hus 
Jan H., Peter M och Bo A ansvarar för att avtalet mellan Bridgeservice HB och GBF 
blir klart. Ventilationsproblemen i Bridgens Hus diskuteras. Bridgeservice HB genom 
Eva G. undersöker var det protokoll över mätningen av ventilationen, som ByggGöta 
låtit  utföra, finns. Därefter vidtas lämpliga åtgärder. Schema över speltillfällen på 
Bridgens Hus klart. Sätts upp i entrén av Lillemor H. 

 
 

8. Tävlingsverksamheten 
Allt lagspel skall i fortsättningen ske på måndag eller onsdag. Matcher kan inte flyttas 
till annan dag. Diskussion om möjligheten att starta en liga med lagspel för mindre 
rutinerade. Bosse A. är intresserad att ansvara för en sådan aktivitet. 
 
 

9. Organisation inom styrelsen. 
Jan Hugosson berättar om sin syn på ordförandeskapet. Han önskar arbeta med olika 
frågor i arbetsgrupper och vill klargöra organisationen inom styrelsen. Göran J. är 
vice ordförande och bistår Jan H i diskussioner om diverse ting. Andreas W. är 
ansvarig för juniorsidan och får i uppdrag att fundera ut aktiviteter som kan locka fler 
juniorer. Bo A. är styrelsens representant i tävlingskommitéen. Kassören ansvarar för 
alla ekonomiska transaktioner och för en löpande bokföring. Sekreteraren ansvarar för 
inkomna skrivelser. Peter M. ansvarar för GBF:s hemsida och är tillsvidare 
matrialansvarig för kansliet.  
 
 

10. GBF 60 år 2007. 
Diskuteras jubileumsårets aktiviteter. För att uppmärksamma jubiléet kommer ett 
antal rallytävlingar att genomföras. Alla tävlingar sker med silverstatus. Den första 
genomförs under februari månad 2007. En ”Jubileumsgrupp” utses, bestående av  
Bo A. Eva G. och Lillemor H som kommer att arbeta med dessa tävlingar. 
Medlemsmatrikeln kommer att få ett jubileumsutseende. 

 
 

11. Övriga frågor 
• GBJ – ett extra årsmöte har hållits. Bosse E. och Peter M. hanterar 

denna fråga. De pengar som lösgörs på detta sätt kan endast 
användas till juniorverksamhet inom GBF. 

• Diskuteras införskaffning av BridgeMate till Bridgens Hus. Ett antal 
klubbar har visat intresse att investera i detta. Dessa klubbar är BK 
Lyx, Wasa/Salamandern, PBK Passagen och BK Everfresh. Tanken 
är att dessa klubbar investerar 6.000 kr var förutom BK Everfresh 
som investerar 12.000 kr . Därutöver investerar GBF, 
Göteborgsbridgens Vänner och BK Centrum 10.000. För denna 
summa införskaffas 30 dosor BridgeMate, en server och en kanon. 
Förhandlingarna fortsätter. Lillemor H ansvarar för detta..  

• Hyreskontrakt från BK Everfresh, Em-PeBridge och Okey efterlyses.. 



Lillemor H. och Eva G  kontrollerar detta. 
• BK Viva och Gamlestaden använder Ruter utan att rapportera 

tävlingar till FSB. Eva G och Tomas Larsson tar upp diskussion med 
dessa klubbar. 

 
 

12. Nästa möte 
Nästa styrelsemöte blir den 14 november 2006 18.00, styrelserummet.. 

 
13. Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat 

 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
Lillemor Hagberg   Jan Hugosson 


